

**HAMMERFALL live - An unforgettable experience of pure Swedish Heavy Metal with a stunning production, the band in top shape and an incredible crowd!**

The Swedish saviours of Heavy Metal are back: the undisputed masters of ground-breaking anthems and unforgettable live shows, **HAMMERFALL**, will release their new live epos ***Live! Against The World*** via Napalm Records on October 23, 2020.

With an absolutely impressive, grand live production, huge arenas and overwhelming pyro shows, **HAMMERFALL** took over the world in 2019/2020 with their *World Dominion* tour. Now, they make their splendor available to every Templar around the globe. Recorded on February 15<sup>th</sup> at the MHP Arena in Ludwigsburg, Germany, ***Live! Against The World*** contains songs fresh off their latest album ***Dominion***, mixed with a ton of band classics and a hand-picked selection of songs that rarely appear on **HAMMERFALL**'s setlists to fulfill the needs of both new and old fans. The band around singer Joacim Cans and guitarist Oscar Dronjak did not only celebrate the great charting success of ***Dominion***, but also the 20th Birthday of their legendary ***Renegade*** album with a phenomenal medley during the nearly two hour long concert. The show had everyone on their feet and banging their heads within no time and marks one of the many unforgettable evenings of pure Swedish Heavy Metal in the legendary **HAMMERFALL** manner.

The bombastic show starts on a high note with the **HAMMERFALL**'s smashing songs "*Never Forgive, Never Forget*" and "*One Against the World*" fresh from the new album. Adding in classics like "*Any Means Necessary*", "*Last Man Standing*" and "*Let The Hammer Fall*" that show off **HAMMERFALL**'s legendary prowess on both vocals and instruments, the performance continues on to be both surprising and astounding. Special guest Noora Louhimo (Battle Beast) made it possible for **HAMMERFALL** to display their emotional side with their power ballade "*Second To One*" live on stage. "*(We Make) Sweden Rock*" got even the last person in the arena on their feet, bang their head and scream along with the unmistakably catchy lyrics. The show ends with the one song that belongs in every **HAMMERFALL** experience: the beautiful and heavy "*Hearts On Fire*".

***Live! Against The World*** comes with bonus videos and will be available as a high quality 48 pages Earbook, BluRay/CD Digipack, 3 LP Vinyl and digitally.

**HAMMERFALL live - ein unvergessliches Erlebnis voll schwedischem Heavy Metal, einer unglaublichen Produktion, der Band in Topform und einem sagenhaften Publikum!**

Die schwedischen Helden des Heavy Metal sind zurück: Die unangefochtenen Meister bahnbrechender Hymnen und unvergesslicher Konzerte **HAMMERFALL** werden ihren neuen Live-Epos ***Live! Against The World*** am 23. Oktober 2020 via Napalm Records veröffentlichen.

Mit überwältigenden Live-Produktionen, großen Arenen und mächtigen Pyro-Shows eroberten **HAMMERFALL** 2019/2020 mit ihrer *World Dominion*-Tour die Welt. Jetzt bringen sie dieses Erlebnis jedem Templar rund um den Globus auf den heimischen Bildschirm. ***Live! Against The World***, aufgenommen am 15. Februar 2020 in der MHP-Arena in Ludwigsburg, enthält neben vielen Songs frisch

vom neuesten Album ***Dominion***, sowie einer Menge Band-Klassiker, auch eine handverlesene Auswahl an Songs, die (unverdienterweise) selten auf Setlists zu finden sind. So bleibt kein Fanwunsch unerhört, egal wann man zum **HAMMERFALL** Clan gestoßen ist. Die Band rund um Sänger Joacim Cans und Gitarrist Oscar Dronjak feierte nicht nur den Charterfolg von ***Dominion***, sondern auch den 20. Geburtstag ihres legendären ***Renegade***-Albums, welchem während des Konzertes mit einem langen Medley gehuldigt wurde. Die beinahe zweistündige Show markiert einen der vielen unvergesslichen Abende ganz im Zeichen schwedischen Heavy Metals - mit **HAMMERFALL** in Bestform.

Die Schweden heizen den Fans von Beginn an ordentlich ein: bereits mit den beiden Opener-Tracks *“Never Forgive, Never Forget”* und *“One Against the World”* haben **HAMMERFALL** das Publikum erobert. Mit Klassikern wie *“Any Means Necessary”*, *“Last Man Standing”* und *“Let The Hammer Fall”*, stellen **HAMMERFALL** ihr Können sowohl beim Gesang als auch an den Instrumenten unter Beweis und gestalten die Show vielseitig und überraschend. Mit der Unterstützung von Special Guest Noora Louhimo (**Battle Beast**) zeigen **HAMMERFALL** auch live auf der Bühne ihre emotionale Seite mit der Power-Ballade *“Second To One”*. *“(We Make) Sweden Rock”* brachte auch den letzten Menschen in der Arena auf die Beine und dazu, laut mitzusingen. Als krönenden Abschluss spielt die Band den absoluten Hit *“Hearts On Fire”*, welcher auf keiner **HAMMERFALL**-Setlist fehlen darf.

***Live! Against The World*** bietet zusätzlich Bonus-Videos und wird unter anderem als qualitativ hochwertiges 48-Seiten Earbook, BluRay/CD Digipack, 3 LP Vinyl und digital verfügbar sein.